
 

 

§ 11 Övriga frågor 
 
Ledamot Caroline Silverudd Lundbom (L) frågade om bolaget kan bidra med anläggning till 
Djurgårdens Basket. VD svarade att problemet har diskuterats, det är Stockholm Live AB, som 
hyresgäst ansvar att hyra ut lokalerna. Hovet är fullt utnyttjad redan idag samt att arenorna inte är 
anpassade för evenemang med 5.000 åskådare. 
 
Styrelsen framförde önskemål om en rundvandring i arenorna. Bolaget får i uppdrag att ta fram 
förslag på tider under hösten.  
 
 
 
  


